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§ 1 
Svar på interpellation - Att röka vattenpipa - Lika farligt 
som cigaretter (M) (KS/2013:428)  
 
Beslut 
Interpellationen är besvarad 
 
Sammanfattning 
Stina Lundgren (M) ställde vid kommunfullmäktiges sammanträde 2013-09-
26 § 127 en interpellation till utbildningsnämndens ordförande – Att röka 
vattenpipa – lika farligt som cigaretter. 
 
Utbildningsnämndens ordförande Ebba Östlin (S) besvarar interpellationen. 
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§ 2 
Svar på interpellation - Medieutbud på våra vård- och om-
sorgsboenden (M) (KS/2013:716)  
 
Beslut 
Interpellationen bordläggs. 
 
Sammanfattning 
Kia Hjelte (M) ställde vid kommunfullmäktiges sammanträde 2013-12-17 § 
182 en interpellation till vård- och omsorgsnämndens ordförande – Medie-
utbud på våra vård- och omsorgsboenden. 
 
Kommunfullmäktiges ordförande föreslår att interpellationen bordläggs då 
interpellanten inte är närvarande. Kommunfullmäktige bifaller ordförandens 
förslag till beslut. 
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§ 3 
Förslag till en ny förvaltning och ny organisatorisk hemvist 
för VA drift samt fritidsservice (KS/2013:605)  

 
Beslut 
Kommunfullmäktige godkänner inriktningsförslaget om en ny förvaltning 
med arbetsnamnet ”Teknik- och serviceförvaltningen” från 1 januari 2015.  
 
Kommunfullmäktige godkänner förslaget till ny organisatorisk hemvist för 
VA Drift samt fritidsservice från 1 februari 2014. Tidigare beställande för-
valtningar har i befintliga budgetramar anslag som täcker de kostnader som 
följer av förslaget. 
 
Reservationer 
Samtliga ledamöter från (M), (FP), (KD) och (TUP) reserverar sig mot be-
slutet till förmån för egna yrkanden. 
 
Sammanfattning  
Kommunstyrelsen har 2014-01-07 § 1 lämnat ett förslag till beslut. 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2013-12-17 § 164 att återremittera ärendet 
med motiveringen att förslaget ska hänskjutas till det s.k. UNO-arbetet som 
genomförs under kommande valår.  
 
Inför varje mandatperiod görs en översyn av nämndorganisationen, fördel-
ningen av politiska resurser, mandatstöd, politiska sekreterare m.m. Denna 
översyn kallas UNO – utredning om nämndorganisation.  
 
I denna översyn ingår inte frågor som är kopplade till förvaltningsorganisat-
ionen. Av detta skäl kommer de organisationsfrågor som behandlas i detta 
ärende inte att behandlas inom ramen för UNO-arbetet.  
 
Med anledning av återremitteringen kan dock en ny organisatorisk hemvist 
för VA Drift samt fritidsservice först börja gälla från 1 februari 2014.   
 
Bakgrund 
Kommunstyrelsen gav i samband med beslutet om en ny kommunlednings-
förvaltning kommundirektören i uppdrag att initiera en översyn av och utar-
beta ett förslag till organisation av verksamhetsområdena för internservice 
(teknik och logistik samt städservice) samt kommunens fastighetsförvalt-
ning. Denna översyn har nu presenterats i en rapport. 
 
Mot bakgrund av översynen föreslås att en ny teknik- och serviceförvaltning 
inrättas från 1 januari 2015. I den nya förvaltningen integreras funktionerna 
för fastighet och VA, som nu finns inom samhällsbyggnadsförvaltningen, 
med funktionerna för fastighetsservice och VA Drift, som nu finns inom 
verksamheten Teknik och logistik. Den nya förvaltningen föreslås omfatta 
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verksamheterna lokalförsörjning/fastighet, städ, VA, transport samt utförar-
sidan inom gata/park.  
 
I den nya förvaltningen samlas verksamheter som kan sägas vara efterfråge-
styrda och bolagsliknande. Den nya förvaltningen påverkar inte heller sam-
hällsbyggnadsprocessen negativt. Samhällsbyggnadsförvaltningen kan idag 
uppfattas som splittrad och alltför bred. Att fastighetsprocessen bryts ut ur 
förvaltningen har mindre betydelse för samhällsbyggnadsprocessen.  
 
Kommunfullmäktige beslutade 2013-12-17 §164 att återremittera ärendet 
med motiveringen att förslaget ska hänskjutas till det s.k. UNO-arbetet som 
genomförs under kommande valår.  
 
Inför varje mandatperiod görs en översyn av nämndorganisationen, fördel-
ningen av politiska resurser, mandatstöd, politiska sekreterare m.m. Denna 
översyn kallas UNO – utredning om nämndorganisation.  
 
I denna översyn ingår inte frågor som är kopplade till förvaltningsorganisat-
ionen. Av detta skäl kommer de organisationsfrågor som behandlas i detta 
ärende inte att behandlas inom ramen för UNO-arbetet.  
 
I kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse 2013-10-25 föreslogs att 
den nya organisatoriska hemvisten för VA Drift samt fritidsservice skulle 
börja gälla från 1 januari 2014. Med anledning av återremissen föreslås dock 
ny organisatorisk hemvist för VA Drift samt fritidsservice från 1 februari 
2014. Tidigare beställande förvaltningar har i befintliga budgetramar anslag 
som täcker de kostnader som följer av förslaget.  
 
Kommunledningsförvaltningen redogör för ärendet i en tjänsteskrivelse 
2013-10-25. 
 
Yrkanden 
Katarina Berggren (S), Dan Gahnström (MP), Mats Einarsson (V), Mattias 
Gökinan (S) och Gabriel Melki (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens för-
slag till beslut 
 
Lars Johansson (FP), Jimmy Baker (M), Anders Thorén (TUP) och Stefan 
Dayne (KD) yrkar avslag på kommunstyrelsens förslag. 
 
Propositionsordning 
Kommunfullmäktiges ordföranden ställer förslagen under proposition och 
finner att kommunfullmäktige beslutar i enlighet med kommunstyrelsens 
förslag. 
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§ 4 
Ny VA-taxa 2014 (KS/2013:658)  

 
Beslut 
Kommunfullmäktige godkänner samhällsbyggnadsförvaltningens förslag till 
höjning av den rörliga VA-avgiften med 1 krona exklusive moms fr o m 
2014-03-01. 
 
Sammanfattning 
Kommunstyrelsen har 2014-01-07 § 2 lämnat ett förslag till beslut. 
 
I ettårsplanen 2014 beskriver samhällsbyggnadsförvaltningen att en avgifts-
höjning kommer att bli aktuell på grund av att kostnaderna höjs inom VA-
kollektivet.   
 
Stora investeringar och högre drift- och underhållskostnader inom VA-
verksamheten väntas under de närmaste åren. För att täcka den stora kost-
nadsökningen vill tekniska nämnden höja den rörliga brukningsavgiften 
med 1 krona per kubikmeter (exkl moms). Senaste större avgiftsförändring-
en var 2010-01-01. En krona i avgiftshöjning ger cirka 5,5 miljoner kronor 
per år i ökade intäkter till VA-verksamheten. 
 
Tekniska nämnden har behandlat ärendet 2013-11-11 § 75. 
 
Yrkande 
Dan Gahnström (MP) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 
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§ 5 
Återrapportering av uppdrag att utreda frågan om utdrag ur 
belastningsregistret (KS/2013:681)  

 
Beslut 
Kommunfullmäktige har tagit del av personalutskottets utredning om utdrag 
ur belastningsregistret vid anställningar och konstaterar att den nuvarande 
hanteringen är tillräcklig. 
 
Sammanfattning 
Kommunstyrelsen har 2014-01-07 § 3 lämnat ett förslag till beslut. 
 
På kommunfullmäktiges sammanträde 2012-10-25 § 126 gavs personalut-
skottet uppdraget att utreda frågan om utdrag vid anställning av medarbetare 
inom vård- och omsorgsförvaltningen. 
 
Kommunledningsförvaltningen anser att den nuvarande omfattningen är bra, 
och tillräcklig för att vi ska leva upp till lagens krav och dess ursprungliga 
syfte att skydda barn och ungdomar mot sexuella övergrepp och andra all-
varliga kränkningar. Att begära registerutdrag för andra grupper och verk-
samheter som inte uttryckligen stöds av lagen är ”att skjuta över målet”. Ut-
drag ur belastningsregistret, med alla de risker det innebär, är inte det enda 
och inte heller det säkraste sättet att skaffa information om potentiella med-
arbetare.  
 
I stället för utvidgad omfattning med fler grupper och verksamheter föreslås 
att rekryteringsprocessen ytterligare förstärks och kvalitetssäkras. 
 
Personalutskottet har behandlat ärendet 2013-09-09 § 16. 
 
Kommunledningsförvaltningen redogör för ärendet i en tjänsteskrivelse 
2013-08-14. 
 
Yrkande 
Jens Sjöström (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 
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§ 6 
Omfördelning av politisk resurs (TUP) (KS/2012:492)  
 
Beslut 
Det förstärkta arvodet motsvarande 5 % av en kommunalrådslön för  
Sandy Lind (TUP) kopplat till hennes arbete som ledamot i samhällsbygg-
nadsnämnden upphör 2014-01-31. 
 
De medel som frigörs fördelas i sin helhet till Elisabeth Thorén (TUP). Ar-
vodet motsvarande 5 % av en kommunalrådslön kopplas till hennes arbete 
som ersättare i kommunfullmäktige och börjar gälla 2014-02-01. 
 
Jäv 
Anders Thorén (TUP) och Elisabeth Thorén (TUP) deltar inte i behandling-
en av ärendet på grund av jäv. 
 
Ärendet 
Kommunstyrelsen har 2014-01-07 § 4 lämnat ett förslag till beslut. 
 
Under mandatperioden disponerar oppositionen 2,75 heltidsresurser för po-
litisk ledning. Kommunfullmäktige beslutade 2013-02-04 § 31 att Sandy 
Lind (TUP) får ett arvode motsvarande 5 % av en kommunalrådslön kopplat 
till hennes arbete som ledamot i samhällsbyggnadsnämnden. 
 
Förslaget innebär att Sandy Lind fr.o.m 2014-02-01 inte längre ska uppbära 
dessa resurser. De frigjorda medlen ska i sin helhet fördelas till Elisabeth 
Thorén (TUP) och vara kopplat till hennes arbete som ersättare i kommun-
fullmäktige. 
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§ 7 
Reglemente för intern kontroll samt budgetansvar och at-
test (KS/2013:734)  
 
Beslut 
Kommunfullmäktige antar reglemente för intern kontroll. 
 
Kommunfullmäktige antar reglemente för budgetansvar och attest. 
 
Kommunfullmäktige beslutar om att upphäva nuvarande reglemente för 
budgetansvar och intern kontroll. 
 
Kommunfullmäktige beslutar om att reglementena ska tillämpas från och 
med 1 mars 2014. 
 
Kommunfullmäktige beslutar dessutom att risk- och väsentlighetsbedöm-
ningar i paragraf 7 och att angivna månader i paragraf 8 i reglemente för in-
tern kontroll gäller från och med 2015. 
 
Kommunstyrelsens beslut i ärendet: 
Kommunstyrelsen antar tillämpningsanvisningar till reglemente för intern 
kontroll. 
 
Sammanfattning 
Kommunstyrelsen har 2014-01-07 § 5 lämnat ett förslag till beslut. 
 
Kommunledningsförvaltningen föreslår att nuvarande reglemente för budge-
tansvar och intern kontroll upphör att gälla och ersätts av reglemente för in-
tern kontroll inklusive tillämpningsanvisningar samt reglemente för budget-
ansvar och attest.  
 
Den senaste uppdateringen av nuvarande reglemente gjordes 2006. Sedan 
dess har nya rekommendationer inom redovisningsområdet kommit och 
praxis har förändrats. Befintligt reglemente överensstämmer dessutom inte i 
alla delar med hur kommunen i praktiken arbetar. Revisorerna har också vid 
flera tillfällen påpekat brister i reglementet. 
 
Med utgångspunkt från ovan har kommunledningsförvaltningen gjort en del 
justeringar och omarbetningar, men innebörden i de nya reglementena är i 
stort detsamma som nuvarande reglemente. De ändringar som är av princi-
piell art redovisas under rubrikerna ”Reglemente för intern kontroll” samt 
”Reglemente för budgetansvar och attest” i tjänsteskrivelsen 2013-12-16. 
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§ 8 
Ramavtal och plankostnadsavtal för del av fastigheten 
Tumba 7:206 samt del av fastigheten Komministern 5 
(KS/2013:694)  
 
Beslut 
Kommunfullmäktige godkänner plankostnadsavtal och ramavtal med AB 
Botkyrkabyggen. 
 
Sammanfattning 
Kommunstyrelsen har 2014-01-07 § 6 lämnat ett förslag till beslut. 
 
AB Botkyrkabyggen inkom 2013-03-07 med planbeskedsförfrågan, 
Sbf/2013:89. Samhällsbyggnadsnämnden gav 2013-06-19, § 177 positivt 
planbesked för ungdomsbostäder. Kommunen och AB Botkyrkabyggen har 
för avsikt att pröva förutsättningarna för nybyggnation av ett 20-tal ung-
domsbostäder vid Tunavägen i Tumba. AB Botkyrkabyggen ges ensamrätt 
att inom två (2) år från kommunens godkännande förhandla med kommunen 
om utformning och exploateringsavtal för avtalsområdet. Kommunen be-
räknas få täckning för samtliga kostnader. 
 
Klimat- och planeringsberedningen har behandlat ärendet 2013-12-18 § 49. 
 
Kommunledningsförvaltningen redogör för ärendet i en tjänsteskrivelse 
2013-12-05. 
 
Yrkande 
Stefan Dayne (KD) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 
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§ 9 
Köp av fastighet - Botkyrka Bangården 1 (KS/2013:645)  

 
Beslut 
Botkyrka kommun förvärvar fastigheten Bangården 1 från Jernhusen Fas-
tigheter AB enligt upprättat köpekontrakt för en köpeskilling av 5 000 000 
kronor. Finansieringen av förvärvet sker genom ökad upplåning om 
5 075 000 kronor (köpeskilling och lagfartskostnad). 
 
Reservation 
Samtliga ledamöter för (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget 
yrkande. 
 
Sammanfattning 
Kommunstyrelsen har 2014-01-07 § 7 lämnat ett förslag till beslut. 
 
Kommunledningsförvaltningen föreslår att fastigheten Bangården 1 förvär-
vas från Jernhusen Fastigheter AB för en köpeskilling om 5 000 000 kronor. 
Fastigheten ligger intill Munkhättevägen och för området gäller en detalj-
plan som vunnit laga kraft 1994-06-21. Den tillåtna markanvändningen 
inom detaljplanen är kontor. 
 
Klimat- och planeringsberedningen har behandlat ärendet 2013-12-18 § 50. 
 
Kommunledningsförvaltningen redogör för ärendet i en tjänsteskrivelse 
2013-12-03. 
 
Yrkanden 
Östen Granberg (SD) yrkar avslag på kommunstyrelsens förslag, bilaga. 
 
Lars Johansson (FP), Stefan Dayne (KD) och Yngve RK Jönsson (M) yrkar 
bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Proposition 
Kommunfullmäktiges ordförande ställer förslagen under proposition och 
finner att kommunfullmäktige beslutar i enlighet med kommunstyrelsens 
förslag till beslut. 
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§ 10 
Tullinge idéhus - begäran om medel till förprojektering 
(KS/2011:440)  
 
Beslut 
Kommunfullmäktige avsätter en budgetram på 4 000 000 kronor för förpro-
jektering och framtagande av nödvändiga handlingar för idéhuset. Finansie-
ringen sker genom ökad upplåning. 
 
Reservationer 
Samtliga ledamöter från (M), (TUP), (FP), (KD), (BP) och (SD) reserverar 
sig mot beslutet till förmån för egna yrkanden. 
 
Kommunstyrelsens beslut i ärendet: 
Kommunstyrelsen ger kommunledningsförvaltningen i uppdrag att fortsätta 
samordna arbetet med Tullinge idéhus. 
 
Kommunstyrelsen lämnar en beställning till tekniska nämnden att påbörja 
förprojektering och projektering av idéhuset. 
 
Kommunstyrelsen godkänner kommunledningsförvaltningens tjänsteskri-
velse 2013-12-18 som återrapportering av tidigare uppdrag i ärendet. 
 
Sammanfattning 
Kommunstyrelsen har 2014-01-07 § 8 lämnat ett förslag till beslut. 
 
Arkitekttävling för Tullinge idéhus är avgjord och vinnande förslag ritades 
av Wingårdhs Arkitektkontor AB.  
 
För att kunna förverkliga idéhuset behöver flera pågående processer koordi-
neras och samordnas. Det gäller framtagande av en detaljplan för området, 
anpassningar av lokalprogram och projektering av idéhuset. Ambitionen är 
att huset ska kunna stå klart under senare delen av hösten 2016 varför arbe-
tet med förprojektering och projektering måste påbörjas redan 2014. I 
flerårsplanen har inte idéhuset som investering varit kostnadssatt. En utför-
lig kostnadskalkyl ska redovisas i kommande flerårsplan för 2015 - 2018.  
För att kunna påbörja projekteringen behöver medel kunna ianspråktas re-
dan 2014 och kommunledningsförvaltningen har bedömt att kostnaderna för 
2014 uppgår till 4 000 000 kronor.  
 
Kommunledningsförvaltningen har undersökt frågan om att äga och förvalta 
byggnaden i egen regi eller upphandla en extern förvaltare. Kommunled-
ningsförvaltningens bedömning visar att det är mest lönsamt att äga och för-
valta huset i egen regi. Kommunledningsförvaltningen föreslår därför att 
tekniska nämnden får en beställning från kommunstyrelsen att påbörja arbe-
tet med att förverkliga Tullinge idéhus som en fastighet i kommunens egna 
bestånd. Tekniska nämnden ska se till att den kostnadsnivå som angavs i 
tävlingsprogrammet inte överstigs. 
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Klimat- och planeringsberedningen har behandlat ärendet 2013-12-18 § 52. 
 
Kommunledningsförvaltningen redogör för ärendet i en tjänsteskrivelse 
2013-12-18. 
 
Yrkanden 
Katarina Berggren (S), Mattias Gökinan (S), Jill Melinder (S),  
Mats Einarsson (V), Dan Gahnström (MP) och Inga-Lill Strömqvist (S) yr-
kar bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Anders Thorén (TUP), bilaga, Jimmy Baker (M), Lars Johansson (FP), bi-
laga, Ulla-B. Ludvigsson (BP), bilaga, Robert Stenkvist (SD), bilaga,  
Stefan Dayne (KD), bilaga, Kia Hjelte (M) och Therese Lind (TUP) yrkar 
avslag på kommunstyrelsens förslag. 
 
Propositionsordning 
Kommunfullmäktiges ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner 
att kommunfullmäktige beslutar i enlighet med kommunstyrelsens förslag. 
 
Votering 
Votering är begärd och verkställs. Kommunfullmäktiges ordförande ställer 
följande voteringsproposition; Den som vill bifalla kommunstyrelsens för-
slag röstar ja. Den som vill avslå förslaget röstar nej. Voteringen utfaller 
med 31 jaröster, 28 nejröster, 1 ej avgiven röst och 1 plats är vakant, bilaga.  
 
Kommunfullmäktige har därmed beslutat i enlighet med kommunstyrelsens 
förslag. 
 

 



Tullingepartiet - med målet Tullinge egen kommun - blev största partiet i Tullinge och 3:e största partiet i Botkyrka 
kommun i valet 2010. 

 

 Yrkande	  

 Kommunstyrelsen/Kommunfullmäktige	  	  

 	   	   2014-01-07	  
 	  
 Ärende	  8:	   Tullinge	  idéhus	  –	  begäran	  om	  medel	  till	  förprojektering	  	  	  

 
Ansvarsfull ekonomi går ut på att hushålla med begränsade resurser. Mot bakgrund av Botkyrkas 
ekonomiska situation är det oansvarigt att öka skulderna genom att låna till förprojektering och 
framtagande av handlingar till ett idéhus då detta inte är kommunal kärnverksamhet. Idéhuset kan 
inte anses vara prioriterat och är dessutom inte demokratiskt förankrat hos Tullingeborna. 
 
För idéhuset i Tullinge finns det inte ens en fullständig kostnadskalkyl. En sådan kalkyl ska först 
redovisas i flerårsplanen för 2015 – 2018. Dessutom är kostnader för landskapsåtgärder inte med i 
beräkningen. Precis som vi påpekade i klimat- och planeringsberedningen är det bekymmersamt att 
ramarna för kostnader i samband med idéhuset flyter. Kostnaderna hanteras inte i sin helhet utan 
delas upp i delar vilket gör det svårt för betraktare att skaffa sig en helhetsbild. Alla fakta och siffror 
bör komma upp på bordet innan det fattas beslut i ärendet.  
 
Tullinge Centrum är idag starkt eftersatt. Vi anser att man först bör ha en helhetsidé för Tullinge 
Centrum innan man satsar enorma pengar på ett enskilt spektakulärt projekt som ett idéhus i 
Centrum utan koppling till helheten. Det är en sådan helhetsidé som vi har förslagit (se bilaga). Den 
självklara frågan är vad som efterfrågas mest av Tullingeborna? Om Tullingeborna tycker att 
pengarna ska gå till ett uppgraderat Centrum så bör den politiska majoriteten respektera detta. Allt  
annat ser vi som ett stort svek mot Tullingeborna. 
 
Vad kan vi istället göra för den summa som idéhuset kostar? En helhetslösning för Tullinge 
Centrum är ett förslag. Ett annat kan vara att undersöka hur mycket bättre väg- och 
grönområdesunderhåll vi kan få. Ett tredje är att prioritera olika kärnverksamheter i Tullinge som 
idag är eftersatta och i behov av ytterligare medel.  
 
Den politiska majoriteten lyfter ofta fram nyttan av dialogforum och poängterar att 
medborgardialog är viktig. Om den politiska majoriteten hade avsett att agera konsekvent så borde 
resultatet vid Tullinge dialogforum, 7 april 2011, ha spelat en större roll. Tyvärr har man inte tagit 
hänsyn till resultatet där en majoritet ansåg att ett idéhus inte behövs! Detta förstärker känslan av att 
styrande politiker enbart ser till dialogforum när det passar egna intentioner.  
 
Vad gäller kostnaderna för idéhuset ska tekniska nämnden enligt ordförandeförslaget se till att 
kostnadsnivån i tävlingsprogrammet inte överstigs. Denna ”garanti” inger ingen trygghet då 
erfarenheten visar att projekt efter projekt som tekniska nämnden ansvarar för blir långt dyrare än 
beräknat. Trots att nämnden har antagit en åtgärdsplan finns det risk att skattepengar försvinner i 
ökade kostnader, även denna gång.  
 
Vi har sett flera liknande projekt i andra kommuner som brottas med kostnader som skenat iväg.  
Det är snarare mer regel än undantag att spektakulära landmärken blir betydligt dyrare än vad som 
budgeterats. Ett färskt exempel är kulturhuset i Umeå som blir minst 210 miljoner kronor dyrare att 



Tullingepartiet - med målet Tullinge egen kommun - blev största partiet i Tullinge och 3:e största partiet i Botkyrka 
kommun i valet 2010. 

bygga än vad som tidigare sagts. Grundantagandet bör vara att den här typen av projekt ofta blir 
dyrare än vad initiala kalkyler visar.  
 
Sammantaget finns det inte något större intresse för ett idéhus i Tullinge och förslaget kan därför 
inte anses vara förankrat hos Tullingeborna. Frågan som måste ställas är förstås denna: Hur stort 
motstånd krävs för att den politiska majoriteten ska ta till sig av kritiken och dra i nödbromsen? 
Tullingeborna har redan sagt sitt, dels i valet 2010 och dels i andra sammanhang som exempelvis 
dialogforum. 
 
Vi föreslår kommunstyrelsen besluta 
 
att avslå ordförandeförslaget. 
 
 
Anders Thorén (TUP) Therese Lind (TUP)  
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YRKANDE 
 

Tullinge idéhus – begäran om medel till förprojektering 

Förslag till beslut: 

Att ordförandeförslaget avslås 

Motivering 

Folkpartiet har sedan tidigare markerat att vi är tveksamma till att uppföra ett idéhus i 
Tullinge. Vi anser inte att ett hus av denna typ i Tullinge är en prioriterad investering. Det är 
inte något som efterfrågas av bredare grupper och det finns så många andra eftersatta behov i 
kommundelen.  
 
Vi kan därför inte ställa oss bakom att 4 miljoner kronor avsätts till förprojektering och 
framtagande av nödvändiga handlingar för idéhuset. Den politiska majoriteten borde vara lika 
generös också när det gäller a medel till det verkliga investeringsbehov som finns i Tullinge. 
Främst gäller det, som Folkpartiet anslagit pengar till i våra budgetalternativ, upprustning av 
skolorna i Tullinge. Men det finns också investeringsbehov när det gäller t ex vägnätet och 
gatubelysningen i Tullinge. Dessutom anser vi att i första hand är det ungdomarna som 
behöver vara någonstans att vara på kvällarna. Först när dessa behov är tillgodosedda anser 
Folkpartiet att frågan om idéhus kan diskuteras.  
  
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
                                                          Yrkande  
                                                        2014-01-30 
 
 
 
§ 
Tullinge idéhus – Begäran om medel till förprojektering 
(KS/2011:440) 
 
 
Vi i Botkyrkapartiet yrkar att kommunfullmäktige beslutar  
 

att avslå förslaget om medel till förprojektering gällande Tullinge idéhus. 
 
 
Då intresset är mycket svalt för uppförande av ett idéhus i Tullinge, som förmodligen 
dessutom kommer att medföra stora investeringskostnader, är det inte försvarbart att 
kommunen söker medel till förprojektering till projektet. 
 
Vi i BP anser att skattemedel i första hand skall gå till skola, vård och omsorg och för 
kommunen angelägnare områden.  
Skattemedel skall inte gå till spektakulära projekt som exempelvis familjepark i Hågelby eller 
skidtunnel i Tullinge eller som i detta fall ett idéhus i Tullinge.  
Det ger inget förtroende hur kommunen hanterar våra skattemedel och bidrar inte heller till en 
stabil ekonomi. 
 
 
 
Ulla-B. Ludvigsson                                                                             Lena Karlsson 
 
 
Nils Junker                                                                                          Sandra Foltas 
 

 



 
 
Avslagsyrkande Tullinge idéhus  
 
Sverigedemokraterna lade förra året en stram budget där vi uttryckte oro för såväl kommunens som de 
kommunala företagens (framförallt) låneskuldsutveckling, då taget i beaktande en osäker 
framtidsprognos avseende konjunkturen. Att då satsa 4 mnkr på en projektering för ett idéhus anser 
inte vi vara i enlighet med en ansvarsfull kommunal politik, med inriktning främst på 
kärnverksamheterna.  
 
Att skilda delar av kommunen har tillgång till bibliotek, idrottsanläggningar och uppehållsrum ökar 
självklart livskvaliteten för kommuninvånarna. Men i dagsläget anser vi inte satsningen på det 
föreslagna projektet är ekonomiskt försvarbart, speciellt inte då entusiasmen från lokalt håll förefaller 
vara begränsat. Därför föreslår Sverigedemokraterna:  
 
att förslaget till medel för projektering Tullinge idéhus avslås.  
 
Robert Stenkvist SD 
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Tullinge idéhus – begäran om medel till förprojektering 
 
 
 
Kristdemokraterna anser att Tullinge är en viktig del av Botkyrka. Vidare är vi som parti positiva till 
kultursatsningar i kommunen, så även i Tullinge.  
 
Samtidigt anser vi att det finns stora behov av upprustning i förskolor, skolor och vägnätet samt 
nyinvestering i ett snabbt växande Tullinge. Inte minst satsningar på dagvattenproblematiken, som vi 
vid flera tillfällen uppmärksammat i våra budgetförslag.   
 
Att avsätta ytterligare 4 milj. kr till förprojektering för "Tullinge idéhus" med eventuellt stora kostnader 
i framtiden anser vi inte är ansvarsfull politik i dagsläget! 
 
Mot bakgrund av ovan stående, yrkar vi avslag till förslaget. 
 
 
 
Stefan Dayne (kd)    
 
 
Botkyrka 2014-01-07 
 



2014-01-30 20:34:46 
 
Voteringsresultat 
 
Ärende: 10. Tullinge idéhus - begäran om medel till förprojektering  
 
Ja:31 Nej:28 Avstår:0 Inte röstat:1 
Namn Parti Röst 

Birgitta Mörk S Ja 

Inger Ros S Ja 

Anna-Marie Carlsson M Nej 

Gabriel Melki S Ja 

Katarina Berggren S Ja 

Serkan Köse S Ja 

Jens Sjöström S Ja 

Jill Melinder S Ja 

Ebba Östlin S Ja 

Lars Schou S Ja 

Arzu Alan S Ej röst 

Inga-Lill Strömqvist S Ja 

Adnan Issa S Ja 

Christina Zedell S Ja 

Mattias Gökinan S Ja 

Youbert Aziz S Ja 

Diana Hildingsson S Ja 

Jean-Pierre Zune S Ja 

Taina Virta S Ja 

Bo Johansson S Ja 

Maria Mendoza S Ja 

Robert Rasmussen S Ja 

Jimmy Baker M Nej 

Christina Tibblin M Nej 

Yngve R K Jönsson M Nej 

Kia Hjelte M Nej 

Mattias Franzén M Nej 

Karin Nakamura Lindholm TUP Nej 

Therese Lind TUP Nej 



Anders Thorén TUP Nej 

Pierre Blankenburg TUP Nej 

Jörgen Gustafsson TUP Nej 

Deniz Bulduk MP Ja 

Bayram Uludag MP Ja 

Bosse Olsson MP Ja 

Dan Gahnström MP Ja 

Bekir Uzunel V Ja 

Mats Einarsson V Ja 

Stig Bjernerup FP Nej 

Lars Johansson FP Nej 

Robert Stenkvist SD Nej 

Östen Granberg SD Nej 

Aram El Khoury KD Nej 

Stefan Dayne KD Nej 

Ulla Ludvigsson BP Nej 

Sikander Butt S Ja 

Berit Larsson S Ja 
Shafqat Khatana S Ja 

Lennart Lauberg M Nej 

Stefan Löfstad M Nej 

Leif Wirmark M Nej 

Stina Lundgren M Nej 

Michael Erikson M Nej 

Lars Robin M Nej 

Mikael Hansson M Nej 

Elisabet Thorén TUP Nej 

Ronnie Andersson V Ja 

Bo Jansson V Ja 

Benny Ferdinandsson FP Nej 

Nils Junker BP Nej 
 
Totalt antal röstande:59 
Potentiellt antal röstande:60 
Vakanta:1 
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§ 11 
Kompletterande ägardirektiv för kommunens helägda bolag 
(KS/2013:717)  

 
Beslut 
Kommunfullmäktige godkänner förslag till kompletterande ägardirektiv för 
kommunens helägda bolag. 
 
Sammanfattning 
Kommunstyrelsen har 2014-01-07 § 9 lämnat ett förslag till beslut. 
 
Med anledning av nya bestämmelser i kommunallagen behöver kommunen 
komplettera befintliga ägardirektiv med en punkt där respektive bolags sty-
relse årligen ska bedöma verksamheten dels i förhållande till det ändamål 
som fullmäktige har fastställt i bolagsordningen och dels om verksamheten 
är i överensstämmelse med den kommunala kompetensen. Avsikten är att 
respektive bolagsstyrelse redan i anslutning till årsredovisningen för 2013 
ska lämna dessa uppgifter till kommunstyrelsen som sedan i sin tur ska åter-
rapportera detta till kommunfullmäktige i kommunens årsredovisning. Där-
utöver föreslås även att bolagen ska lämna en redovisning för hur man under 
året uppfyllt kommunens ägardirektiv och på vilket sätt som bolagen har bi-
dragit till att uppnå de mål som kommunfullmäktige ställt upp och som bo-
lagen är berörda av.  
 
Eftersom kommunstyrelsen själv ska göra en bedömning av hur bolagen 
följt ändamålet och bedrivit verksamheten inom ramen för den kommunala 
kompetensen, i kommunens årsredovisning behövs dessa uppgifter senast 
den sista februari. Eftersom dessa uppgifter ska lämnas i bolagets årsredo-
visning bör dessa vara kommunen tillhanda senast den sista februari. Detta 
kommer att ställa krav på att bolagen tar fram sina årsredovisningar tidigare 
än vad som gällt föregående år. 
 
Kommunledningsförvaltningen redogör för ärendet i en tjänsteskrivelse 
2013-12-12. 
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§ 12 
Svar på motion - Matlagning på fritidsgårdar (TUP) 
(KS/2013:381)  

 
Beslut 
Motionen är besvarad. 
 
Ärendet 
Kommunstyrelsen har 2013-11-25 § 233 lämnat ett förslag till beslut. 
 
Karin Nakamura Lindholm (TUP) väckte vid kommunfullmäktige 2013-06-
18 § 103 en motion – Matlagning på fritidsgårdar. Motionären föreslår att 
berörda förvaltningar får i uppdrag att utreda möjligheterna till matlagning 
på kommunens fritidsgårdar och att se över om det finns intresse hos fritids-
gårdarnas personal och besökare att laga mat. 
 
Kultur- och fritidsnämnden har 2013-09-24 § 77 yttrat sig över motionen. 
 
Motivering 
Kultur- och fritidsnämnden avstyrker motionen. Kultur- och fritidsförvalt-
ningen har god kännedom om fritidsgårdarnas olika förutsättningar och möj-
ligheter när det gäller matlagning. Några har ordentliga kök, men de flesta är 
begränsade till mindre pentryn. Gemensamt för samtliga verksamheter är 
dock att de måste förhålla sig till gällande föreskrifter för livsmedelshante-
ring.  
 
Vi delar i grunden motionärens uppfattning om vikten av att våra ungdomar 
får bra mat och att det är en trevlig aktivitet att laga mat tillsammans. Det 
görs också redan på de fritidsgårdar vi driver i kommunal regi: Ungdomens 
Hus i Fittja och Musikhuset i Norsborg. De flesta av fritidsgårdarna i Bot-
kyrka är dock föreningsdrivna. Gemensamt för samtliga verksamheter är 
förstås att de måste förhålla sig till gällande föreskrifter för livsmedelshante-
ring. Även om alla fritidsgårdar inte har tillgång till ett eget fullutrustat kök, 
finns möjligheten på flera håll att låna närliggande skolors kök eller hem-
kunskapssalar. 
 
Motionären föreslår konkret att berörda förvaltningar dels ska utreda möj-
ligheterna till matlagning på kommunens fritidsgårdar och dels se över om 
det finns intresse hos fritidsgårdarnas personal och besökare att laga mat. 
Som kultur- och fritidsförvaltningen skriver i sitt yttrande, har man redan 
god kännedom om fritidsgårdarnas förutsättningar och möjligheter när det 
gäller matlagning, och att ha en dialog om vad besökarna vill göra på fri-
tidsgården är en grundläggande del i verksamheternas uppdrag. Vi föreslår 
därför att motionen ska anses vara besvarad. 
 
Yrkanden 
Karin Nakamura Lindholm (TUP) yrkar bifall till motionen. 
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Mattias Gökinan (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 
Propositionsordning 
Kommunfullmäktiges ordförande ställer förslagen mot varandra och finner 
att kommunfullmäktige beslutar i enlighet med kommunstyrelsens förslag. 
 

 
 
 



BOTKYRKA KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  17[32] 
Kommunfullmäktige  

 2014-01-30   
 

 
§ 13 
Svar på motion - Inrätta pris för årets pedagog/arbetslag 
(M) (KS/2013:148)  

 
Beslut 
Kommunfullmäktige avslår motionen. 
 
Reservationer 
Samtliga ledamöter från (M), (FP) och (KD) reserverar sig mot förslaget till 
förmån för egna yrkanden. 
 
Ärendet 
Kommunstyrelsen har 2013-11-25 § 234 lämnat ett förslag till beslut. 
 
Dragan Tomic (M) och Stina Lundgren (M) väckte vid kommunfullmäkti-
ges sammanträde 2013-02-21 § 30 en motion – Inrätta pris för årets peda-
gog/arbetslag. Motionärerna föreslår att utbildningsförvaltningen inrättar ett 
pris för att uppmärksamma enskilda pedagoger eller arbetslag och att lyck-
ade pedagogiska metoder därmed kan nå en större spridning i kommunen. 
 
Utbildningsnämnden har yttrat sig över motionen 2013-09-04 § 66. 
 
Motivering 
Utbildningsnämnden avstyrker motionen. Utbildningsförvaltningen delar 
uppfattningen att skickliga pedagoger är av största vikt, men ser hellre att 
man arbetar med inrättande av karriärtjänster som förstelärare och lektorer. 
Förvaltningen har hos Skolverket för år 2013 ansökt om 25 tjänster förstelä-
rare och 4 tjänster som lektorer. Genom att ge möjlighet för skolorna att an-
ställa förstelärare och lektorer har syftet med att inrätta ett pedagogpris bli-
vit väl uppfyllt på bred basis. 
 
Yrkanden 
Stina Lundgren (M), Benny Ferdinandsson (FP), Stefan Dayne (KD), Kia 
Hjelte (M) och Jimmy Baker (M) yrkar bifall till motionen. 
 
Ebba Östlin (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Propositionsordning 
Kommunfullmäktiges ordförande ställer förslagen mot varandra och finner 
att kommunfullmäktige beslutar i enlighet med kommunstyrelsens förslag. 
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§ 14 
Svar på motion - Bidrag till föreningar ska baseras på dess 
verksamhet (M) (KS/2012:279)  

 
Beslut 
Kommunfullmäktige bordlägger motionen 
 
Ärendet 
Kommunstyrelsen har 2014-01-07 § 10 lämnat ett förslag till beslut. 
 
Petja Svensson m.fl. (M) väckte vid kommunfullmäktiges sammanträde 
2012-05-31 § 72 en motion – Bidrag till föreningar ska baseras på dess 
verksamhet. Motionärerna föreslår att mötesplatsföreningar som riktar sig 
till vuxna arbetsföra människor inte bör vara grundbidragsberättigade utan 
att verksamheter som riktar sig till målgrupper som personer med funkt-
ionsnedsättning, barn- och unga samt äldre ska prioriteras. 
 
Kultur- och fritidsnämnden har yttrat sig över motionen 2012-09-25 § 86. 
 
Kommunledningsförvaltningen redogör för ärendet i en tjänsteskrivelse 
2013-01-21. 
 
Motivering 
Kultur- och fritidsnämnden avstyrker motionen. Nämnden konstaterar att 
reglementet för föreningsbidrag fastställdes av kommunfullmäktige 2010 ef-
ter ett aktivt arbete i föreningsutskottet av bland andra moderaterna. En upp-
följning av reglementet var planerad att genomföras under 2012 men kom-
mer att ske först under 2014. Kultur- och fritidsnämnden föreslår att mot-
ionen avslås i avvaktan på en uppföljning av reglementet för föreningsbi-
drag. 
 
Kommunfullmäktiges ordförande föreslår att motionen bordläggs då mot-
ionären inte är närvarande och finner att kommunfullmäktige bifaller försla-
get. 
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§ 15 
Svar på motion - Utred möjligheterna att anlägga båtbotten-
tvättar och spolplattor i kommunen (M) och (TUP) 
(KS/2012:554)  

 
Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att motionen är besvarad. 
 
Reservationer 
Samtliga ledamöter från (M) och (TUP) reserverar sig mot beslutet till för-
mån för egna yrkanden. 
 
Ärendet 
Kommunstyrelsen har 2014-01-07 § 11 har lämnat ett förslag till beslut. 
 
Mattias Franzén (M), Jimmy Baker (M) och Anders Thorén (TUP) väckte 
vid kommunfullmäktiges sammanträde 2012-12-13 § 178 en motion – Utred 
möjligheterna att anlägga båtbottentvättar och spolplattor i kommunen. Mot-
ionärerna föreslår att miljö- och hälsoskyddsförvaltningen får i uppdrag att 
utreda behovet av båtbottentvättar i kommunen, om det finns intresse i pri-
vat sektor att etablera båtbottentvättar och spolplattor, var dessa kan anläg-
gas samt beräkna kostnader för detta. 
 
Miljö- och hälsoskyddsnämnden har 2013-03-25 § 17 yttrat sig över mot-
ionen. 
 
Kommunledningsförvaltningen redogör för ärendet i en tjänsteskrivelse 
2013-07-11. 
 
Motivering 
Miljö- och hälsoskyddsnämnden föreslår att motionen ska anses besvarad. 
Nämnden konstaterar att frågan om miljöproblem med giftiga båtbottenfär-
ger är angelägen. Att installera en båtbottentvätt/spolplatta är en stor inve-
stering. Under 2013 finns inga statliga medel att ansöka om. Som ett led i 
miljöenhetens tillsynsarbete förs dialog med båtklubbarna i kommunen där 
frågor om båtbottentvätt diskuteras avseende behov, kostnader och bästa 
teknik. Miljöenheten kommer att arbeta vidare med frågan i den ordinarie 
tillsynen. Kommunen ska givetvis stötta initiativ från båtklubbarna själva 
om att anlägga spolplattor och båttvättar. 
 
Yrkanden 
Mattias Franzén (M), Jimmy Baker (M) och Anders Thorén (TUP) yrkar bi-
fall till motionen. 
 
Propositionsordning 
Kommunfullmäktiges ordföranden ställer kommunstyrelsens förslag mot 
yrkandet om bifall till motionen mot varandra och finner att kommunfull-
mäktige beslutar i enlighet med kommunstyrelsens förslag till beslut. 
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§ 16 
Svar på motion - Teknikcentrum till Botkyrka (BP) 
(KS/2013:53)  

 
Beslut 
Kommunfullmäktige avslår motionen. 
 
Reservation 
Samtliga ledamöter för (BP) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget 
yrkande. 
 
Ärendet 
Kommunstyrelsen har 2014-01-07 § 12 lämnat ett förslag till beslut. 
 
Ulla-B. Ludvigsson m.fl. (BP) väckte vid kommunfullmäktiges samman-
träde 2013-01-24 § 17 en motion – Teknikcentrum till Botkyrka. Motion-
ärerna föreslår att kommunstyrelsen och samhällsbyggnadsnämnden får i 
uppdrag att utreda förutsättningarna för anläggande av ett teknikcentrum i 
Botkyrka. Teknikcentrat ska ha inriktning på forskning kring solkraft och 
teknisk utveckling av energiförsörjning. 
 
Miljö- och hälsoskyddsnämnden har yttrat sig över motionen 2013-06-17 § 
35. 
 
Motivering 
Miljö- och hälsoskyddsnämnden avstyrker motionen. Nämnden instämmer i 
att det är viktigt att det finns arenor för energifrågor och att kommunen bör 
ställa sig positiv till sådana initiativ, men att det är tveksamt om det är 
kommunens roll att ta initiativet till ett teknikcentrum, vare sig ekonomiskt 
eller tekniskt. 
 
Vid kontakter med Energimyndigheten har det framkommit att det inte är 
möjligt att få ekonomiskt stöd för anläggandet av ett teknikcentrum från so-
lenergiprogrammet. Det stöd kommunen för närvarande erhåller från Ener-
gimyndigheten får inte användas till investeringar. 
 
Yrkande 
Ulla-B. Ludvigsson (BP) yrkar bifall till motionen, bilaga. 
 
Propositionsordning 
Kommunfullmäktiges ordförande ställer kommunstyrelsens förslag om att 
avslå motionen och yrkandet från (BP) att motionen ska anses vara besvarad 
mot varandra och finner att kommunfullmäktige beslutar i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag. 
 

 
 
 



 
 
 
 
                                                                  Yrkande  
                                                                2014-01-30 
 
 
 
 
§ 
Svar på motion – Teknikcentrum till Botkyrka  
(KS/2013:53) 
 
 
Vi i BP yrkar att kommunfullmäktige beslutar 
 
att motionen är besvarad. 
 
 
Miljö- och hälsoskyddsnämnden har yttrat sig över rubricerad motion och kommit fram till att 
den skall avslås, men samtidigt instämmer man i att det är viktigt att det finns arenor för 
energifrågor och att kommunen skall ställa sig positiv till sådana initiativ.  
Man ställer sig tveksam till om kommunen själv bör ta ett sådant initiativ och anser att 
initiativ från staten, näringslivet eller forskningsvärlden skall stödjas. 
 
Svaret som vi fått innehåller en hel del positiva ställningstaganden och därför anser vi att vår 
motion är besvarad men tyvärr ej kunnat bifallas på grund av ett regelverk som är något 
snårigt och kommunen ej ansvarar för. 
 
 
 
 
Ulla-B. Ludvigsson                                                                  Lena Karlsson 
 
 
Nils Junker                                                                               Sandra Foltas 
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§ 17 
Svar på motion - Öka antalet hjärtstartare (TUP) (KS/2013:5)  

 
Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att motionen är besvarad. 
 
Ärendet 
Kommunstyrelsen har 2014-01-07 § 13 lämnat ett förslag till beslut. 
 
Anders Thorén (TUP) väckte vid kommunfullmäktiges sammanträde 2013-
01-24 § 17 en motion – Öka antalet hjärtstartare. Motionären föreslår att 
vård- och omsorgsnämnden får i uppdrag att förse lämpliga kommunala mö-
tesplatser i Tullinge med hjärtstartare och erbjuda berörda kommunalan-
ställda en lämplig utbildning i första hjälpen samt att upprätta en strategi 
och plan för hjärtstartare samt relevanta utbildningsinsatser i hela Botkyrka. 
 
Vård- och omsorgsnämnden har yttrat sig över motionen 2013-04-23 § 39. 
 
Kommunledningsförvaltningen redogör för ärendet i en tjänsteskrivelse 
2013-07-11. 
 
Motivering 
Vård- och omsorgsnämnden föreslår att motionen ska anses vara besvarad. 
Nämnden instämmer i att det är viktigt att det finns tillgång till hjärtstartare 
på strategiska platser inom hela kommunen. Sedan 2013-01-07 finns ett be-
slut på att samtliga nuvarande och kommande mötesplatser för personer 
över sextio år ska tillföras hjärtstartare. Men frågan är större än så och även 
mötesplatser som har andra huvudmän än kommunen är betydelsefulla i 
denna bemärkelse. Inte minst föreningslivet kan spela en viktig roll.  
 
Vård- och omsorgsnämnden anser dock att utbildningsinsatser i hjärt- och 
lungräddning generellt inte kan ankomma på nämnden, utan att detta borde 
samordnas centralt i kommunen, exempelvis genom samarbete med brand-
försvaret. 
 
Yrkanden 
Therese Lind (TUP) yrkar bifall till motionen, bilaga. 
 
Gabriel Melki (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Propositionsordning 
Kommunfullmäktiges ordförande ställer förslagen mot varandra och finner 
att kommunfullmäktige beslutar i enlighet med kommunstyrelsens förslag. 
 

 



Tullingepartiet - med målet Tullinge egen kommun - blev största partiet i Tullinge och 3:e största partiet i Botkyrka 
kommun i valet 2010. 

 

Yrkande	  

Kommunstyrelsen/Kommunfullmäktige	  	  

	   	   2014-01-07	  
	  
Ärende	  13:	   Svar	  på	  motion	  –	  Öka	  antalet	  hjärtstartare	  (TUP)	  	  

 
När man tänker på hjärtsjukdomar är det något som ofta associeras med äldre människor. Det är 
glädjande att samtliga nuvarande och kommande mötesplatser för personer över sextio år ska 
tillföras hjärtstartare. Frågan är dock större än så eftersom hjärtstopp kan drabba vem som helst och 
när som helst. Därför är det viktigt att hjärtstartare finns tillgängliga även i miljöer där barn och 
unga befinner sig.  
 
Vi i Tullingepartiet föreslår att lämpliga kommunala mötesplatser förses med hjärtstartare, inte 
enbart mötesplatser för personer över sextio år. På så sätt är vår motion ett komplement till tidigare 
beslut om hjärtstartare.  
 
”En av kommunens viktigaste uppgifter är att bidra till att du som medborgare kan känna dig säker 
och trygg i din vardag”, står det på Botkyrkas hemsida. Kommunen samarbetar med många aktörer 
som t ex BRÅ och närpolisen för att göra Botkyrka till en trygg och säker plats. Vad gäller ansvaret 
för utbildningsinsatser i hjärt- och lungräddning menar vi att Botkyrka, även i detta trygghetsarbete, 
kan samarbeta med andra aktörer. 
 
Eftersom kommunen satsar pengar på nya hjärtstartare är vi övertygade om att tillhörande 
utbildning är en klok investering. Andra kommuner på Södertörn, som exempelvis Nynäshamn, har 
tagit fram en omfattande plan där allt från idrottsledare och pensionärer till personal och elever 
utbildas till livräddare. Vi menar att Botkyrka bör ta efter detta exempel för att upprätta en strategi 
och ringa in publika allmänna platser i hela Botkyrka.  
 
Vi föreslår kommunstyrelsen besluta 
 
att  bifalla motionen.  
 
 
Anders Thorén (TUP) Therese Lind (TUP)  
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§ 18 
Svar på medborgarförslag - Uppför ett monument i Nors-
borg/Hallunda för att hedra folkmordets offer (KS/2013:502)  

 
 
Beslut 
Medborgarförslaget är besvarat. 
 
Reservationer 
Bayram Uludag (MP), Deniz Bulduk (MP) och samtliga ledamöter för (SD) 
reserverar sig mot beslutet till förmån för egna yrkanden. 
 
Ärendet 
Kommunstyrelsen har 2014-01-07 § 14 lämnat ett förslag till beslut. 
 
Kommunfullmäktige mottog vid sitt sammanträde 2013-09-26 § 128 ett 
medborgarförslag – Uppför ett monument i Norsborg/Hallunda för att hedra 
folkmordets offer. Förslagsställaren föreslår att det ska uppföras ett Sey-
fomonument i Botkyrka kommun för att hedra folkmordets offer och att en 
lämplig plats i Norsborg eller Hallunda utses för ändamålet. Alternativt fö-
reslås att kommunen ska hänvisa mark på vilken ett monument kan uppfö-
ras. 
 
Kommunledningsförvaltningen har yttrat sig över medborgarförslaget  
2013-10-18.  
 
Motivering 
I medborgarförslaget föreslås att Botkyrka kommun ska uppföra ett min-
nesmonument för att hedra offren under ”Seyfo”, dvs. de systematiska för-
följelser och mord som drabbade kristna folkgrupper i det forna Osmanska 
riket under första världskriget. Alternativt föreslås att kommunen ska hän-
visa mark på vilken ett monument kan uppföras.  
 
En majoritet i Sveriges Riksdag, bestående av Socialdemokraterna, Väns-
terpartiet och Miljöpartiet samt ytterligare några ledamöter begärde 2010-
03-11 att regeringen skulle erkänna morden på kristna befolkningsgrupper i 
det forna Osmanska riket – Seyfo – som ett folkmord.  
 
Regeringen har ännu inte verkställt beslutet och det försvårar den kommu-
nala hanteringen av medborgarförslaget. 
 
Botkyrka kommuns juridiska bedömning är att ett uppförande av ett min-
nesmonument vore att agera utanför den kommunala kompetensen.  Däre-
mot finns det inget hinder för att organisationer och privatpersoner själva tar 
initiativ för att på egen bekostnad upprätta ett minnesmärke för att hedra 
Seyfos offer. Om sådant intresse finns kommer Botkyrka kommun att han-
tera det på ett positivt sätt utifrån kommunens regelverk.  
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Botkyrka är Sveriges mest internationella kommun. Mer än hälften av be-
folkningen har utländsk bakgrund. I vår kommun finns cirka 160 national-
iteter och här talas mer än 100 språk. Det innebär stora möjligheter och vi 
har utvecklat en interkulturell strategi som syftar till att vi med respekt för 
varandra vill och kan leva tillsammans. Strategin innebär också att vi efter-
strävar respekt för olikheter och att vi ger respektfullt utrymme för olika ut-
tryckssätt. 
 
Yrkanden 
Katarina Berggren (S), Jimmy Baker (M), Lars Johansson (FP),  
Anders Thorén (TUP), Dan Gahnström (MP), Mats Einarsson (V),  
Stefan Dayne (KD), avger ett gemensamt ändringsyrkande att medborgar-
förslaget ska anses besvarat men med omformulerad motivtext i jämförelse 
med kommunstyrelsens förslag till beslut, bilaga. 
 
Aram El Khoury (KD) och Mattias Gökinan (S) yrkar bifall till ändringsyr-
kandet. 
 
Ulla-B. Ludvigsson (BP) yrkar bifall till ändringsyrkandet, bilaga. 
 
Bayram Uludag (MP), Deniz Bulduk (MP) och Robert Stenkvist (SD) yrkar 
avslag på ändringsyrkandet innebärande att medborgarförslaget ska avslås. 
 
Propositionsordning 
Det föreligger således tre förslag till beslut: 
 
1. Kommunstyrelsens förslag 
2. Ändringsyrkande 
3. Avslagsyrkande 
 
Kommunfullmäktiges ordförande ställer först kommunstyrelsens förslag och 
ändringsyrkandet under proposition och finner att kommunfullmäktige be-
slutar att ändringsyrkandet ska utgöra huvudförslag. 
 
Därefter ställer ordföranden huvudförslaget mot avslagsyrkandet och finner 
att kommunfullmäktige bifaller ändringsyrkandet. 
 
Votering 
Votering begärs och verkställs. Kommunfullmäktiges ordförande ställer föl-
jande voteringsproposition: Den som önskar besluta i enlighet med änd-
ringsyrkandet röstar ja. Den som vill avslå detsamma röstar nej. 
Voteringen utfaller med 54 jaröster, 5 nejröster, 1 avstår och en plats är va-
kant, bilaga. 
 
Kommunfullmäktige har därmed beslutat i enlighet med ändringsyrkandet. 
 
 
 
 

 



       

 

 
 

 
 
      
      

 
 
     2014-01-30 
     Yrkande 
 
Kommunfullmäktige  
 
 
Ärende 18: Svar på medborgarförslag – uppför ett monument i 
Norsborg/Hallunda för att hedra folkmordets offer.  
 
Vi lämnar ett gemensamt svar gällande medborgarförslaget.  
 
Svar på medborgarförslag - Uppför ett monument i 
Norsborg/Hallunda för att hedra folkmordets offer 
(KS/2013:502) 
 
Beslut 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige: 
 
Medborgarförslaget är besvarat. 
 
Ärendet 
Kommunfullmäktige mottog vid sitt sammanträde 2013-09-26 § 
128 ett medborgarförslag – Uppför ett monument i 
Norsborg/Hallunda för att hedra folkmordets offer. 
Förslagsställaren föreslår att det ska uppföras ett Seyfomonument i 
Botkyrka kommun för att hedra folkmordets offer och att en 
lämplig plats i Norsborg eller Hallunda utses för ändamålet. 



Alternativt föreslås att kommunen ska hänvisa mark på vilken ett 
monument kan uppföras. 
 
Kommunledningsförvaltningen har yttrat sig över 
medborgarförslaget  
2013-10-18.  
 
Motivering 
I medborgarförslaget föreslås att Botkyrka kommun ska uppföra ett 
minnesmonument för att hedra offren under ”Seyfo”, dvs. de 
systematiska förföljelser och mord som drabbade kristna 
folkgrupper i det forna Osmanska riket under första världskriget. 
Alternativt föreslås att kommunen ska hänvisa mark på vilken ett 
monument kan uppföras.  
 
En majoritet i Sveriges Riksdag, bestående av Socialdemokraterna, 
Vänsterpartiet och Miljöpartiet samt ytterligare några ledamöter 
begärde 2010-03-11 att regeringen skulle erkänna morden på 
kristna befolkningsgrupper i det forna Osmanska riket – Seyfo – 
som ett folkmord.  
 
Regeringen har ännu inte verkställt beslutet och det försvårar den 
kommunala hanteringen av medborgarförslaget. 
 
Botkyrka kommuns juridiska bedömning är att ett uppförande av 
ett minnesmonument vore att agera utanför den kommunala 
kompetensen.  Däremot finns det inget hinder för att organisationer 
och privatpersoner själva tar initiativ för att på egen bekostnad 
upprätta ett minnesmärke för att hedra Seyfos offer. Om sådant 
intresse finns kommer Botkyrka kommun att hantera det på ett 
positivt sätt utifrån kommunens regelverk.  
 
Botkyrka är Sveriges mest internationella kommun. Mer än hälften 
av befolkningen har utländsk bakgrund. I vår kommun finns cirka 
160 nationaliteter och här talas mer än 100 språk. Det innebär stora 
möjligheter och vi har utvecklat en interkulturell strategi som 
syftar till att vi med respekt för varandra vill och kan leva 



tillsammans. Strategin innebär också att vi eftersträvar respekt för 
olikheter och att vi ger respektfullt utrymme för olika uttryckssätt. 
 
 
Katarina Berggren 
Gruppledare (s) 
 
Jimmy Baker 
Gruppledare (m) 
 
Anders Thorén 
Gruppledare (tup) 
 
Dan Gahnström 
Gruppledare (mp) 
 
Mats Einarsson 
Gruppledare (v) 
 
Lars Johansson 
Gruppledare (fp) 
 
Stefan Dayné  
Gruppledare (kd)  
 
 
 



 
 
 
 
                                                                       Yrkande  
                                                                    2014-01-30 
 
 
 
§ 
Svar på medborgarförslag – Uppförande av monument i Norsborg/Hallunda för att 
hedra folkmordets offer. (KS/2013:502) 
 
 
Vi Botkyrkapartiet yrkar att kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens förslag till 
beslut i rubricerat ärende. 
 
Vi ställer oss även bakom den gemensamma skrivelse, 2014-01-30, som undertecknats av 
7 partier i kommunstyrelsen. 
 
 
 
 
 
Ulla-B. Ludvigsson                                                                            Lena Karlsson 
 
 
Nils Junker                                                                                         Sandra Foltas 
 

 



2014-01-30 20:23:16 
 
Voteringsresultat 
 
Ärende: 18. Svar på medborgarförslag - Uppför ett monument i Norsborg/Hallunda för att 
hedra folkmordets offer  
 
Ja:54 Nej:5 Avstår:1  
Namn Parti Röst 

Birgitta Mörk S Ja 

Inger Ros S Ja 

Anna-Marie Carlsson M Nej 

Gabriel Melki S Ja 

Katarina Berggren S Ja 

Serkan Köse S Ja 

Jens Sjöström S Ja 

Jill Melinder S Ja 

Ebba Östlin S Ja 

Lars Schou S Ja 

Arzu Alan S Ja 

Inga-Lill Strömqvist S Ja 

Adnan Issa S Ja 

Christina Zedell S Ja 

Mattias Gökinan S Ja 

Youbert Aziz S Ja 

Diana Hildingsson S Ja 

Jean-Pierre Zune S Ja 

Taina Virta S Ja 

Bo Johansson S Ja 

Maria Mendoza S Ja 

Robert Rasmussen S Ja 

Jimmy Baker M Ja 

Christina Tibblin M Ja 

Yngve R K Jönsson M Ja 

Kia Hjelte M Ja 

Mattias Franzén M Ja 

Karin Nakamura Lindholm TUP Ja 



Therese Lind TUP Ja 

Anders Thorén TUP Ja 

Pierre Blankenburg TUP Ja 

Jörgen Gustafsson TUP Ja 

Deniz Bulduk MP Nej 

Bayram Uludag MP Nej 

Bosse Olsson MP Ja 

Dan Gahnström MP Ja 

Bekir Uzunel V Ja 

Mats Einarsson V Ja 

Stig Bjernerup FP Ja 

Lars Johansson FP Ja 

Robert Stenkvist SD Nej 

Östen Granberg SD Nej 

Aram El Khoury KD Ja 

Stefan Dayne KD Ja 

Ulla Ludvigsson BP Ja 

Sikander Butt S Ja 
Berit Larsson S Ja 

Shafqat Khatana S Ja 

Lennart Lauberg M Ja 

Stefan Löfstad M Ja 

Leif Wirmark M Ja 

Stina Lundgren M Ja 

Michael Erikson M Ja 

Lars Robin M Ja 

Mikael Hansson M Ja 

Elisabet Thorén TUP Ja 

Ronnie Andersson V Ja 

Bo Jansson V Avstår 

Benny Ferdinandsson FP Ja 

Nils Junker BP Ja 
 
Totalt antal röstande:60 
Potentiellt antal röstande:60 
Vakanta:1 
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§ 19 
Svar på medborgarförslag - Bygg en rackethall i Tuna 
(KS/2012:572)  

 
Beslut 
Kommunfullmäktige avslår medborgarförslaget. 
 
Ärendet 
Kommunstyrelsen har 2014-01-07 § 15 lämnat ett förslag till beslut. 
 
Kommunfullmäktige mottog vid sitt sammanträde 2013-01-24 § 19 ett med-
borgarförslag – Bygg en rackethall i Tuna. Förslagsställaren föreslår att det 
ska byggas en rackethall som ersättning för Pelletäppan på tomten vid den 
gamla Tunagårdens förskola. 
 
Kultur- och fritidsnämnden har yttrat sig över förslaget 2013-04-15 § 34 och 
samhällsbyggnadsnämnden har yttrat sig 2013-08-27 § 217. 
 
Motivering 
Kultur- och fritidsnämnden avstyrker medborgarförslaget. Kultur- och fri-
tidsförvaltningen har fört diskussioner om att förlägga en rackethall till den 
aktuella platsen, men marken är inte planerad för att användas för idrotts-
verksamhet varför det inte är aktuellt att förlägga en rackethall där. 
 
Samhällsbyggnadsnämnden avstyrker medborgarförslaget. Nämnden anför 
att i den aktuella detaljplanen för området anges att tomten ska användas till 
förskoleverksamhet. Behov finns av ytterligare förskolor i Tumba om plane-
rad utbyggnad av bostäder blir verklighet. 
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§ 20 
Svar på medborgarförslag - Bygg en crossbana i Norsborg 
(KS/2013:11)  

 
Beslut 
Kommunfullmäktige avslår medborgarförslaget. 
 
Ärendet 
Kommunstyrelsen har 2014-01-07 § 16 lämnat ett förslag till beslut. 
 
Kommunfullmäktige mottog vid sitt sammanträde 2013-01-24 § 19 ett med-
borgarförslag – Bygg en crossbana i Norsborg. Förslagsställaren för fram att 
en crossbana skulle innebära att ungdomar kan köra lagligt och att risken för 
att skada någon minskar samt att polisen kan kontrollera situationen bättre. 
 
Kultur- och fritidsnämnden har 2013-05-21 § 51 yttrat sig över medborgar-
förslaget. Samhällsbyggnadsnämnden har yttrat sig över förslaget 2013-06-
03 § 130 
 
Motivering 
Kultur- och fritidsnämnden avstyrker medborgarförslaget. Nämnden förstår 
förslagsställarens tanke om att ungdomar ska kunna utöva sporten på ett lag-
ligt och säkert sätt. Motorcross är en relativt liten sport som främst utövas 
av vuxna. Vidare finns möjlighet att utöva cross vid Uringe motorbana och 
motorstadion i Riksten. Nämnden ifrågasätter också lämpligheten i att pla-
cera en motorbana i Norsborg ur miljösynpunkt. 
 
Samhällsbyggnadsnämnden avstyrker medborgarförslaget. Nämnden är i 
grunden positiv till anläggande av en crossbana i Norsborg, men ser hinder 
för en sådan etablering. Exempelvis finns restriktioner för vattenskyddsom-
råden och en etablering förutsätter också att kommunen finner lämplig mark 
för ändamålet. 
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§ 21 
Svar på medborgarförslag - Satsa på norra delen av Tull-
inge (KS/2011:149)  

 
Beslut 
Medborgarförslaget är besvarat. 
 
Ärendet 
Kommunstyrelsen har 2014-01-07 § 17 lämnat ett förslag till beslut. 
 
Kommunfullmäktige mottog 2011-04-28 § 80 ett medborgarförslag – satsa 
på norra delen av Tullinge. Förslagsställaren föreslår att Parkhemsskolans 
tennisplan/fotbollsplan förbättras och förnyas samt att en spontanidrottsplats 
med konstgräs anläggs. 
 
Kultur- och fritidsnämnden har yttrat sig över medborgarförslaget 2012-03-
26 § 22 och samhällsbyggnadsnämnden 2012-04-16 § 66. 
 
Sammanfattning 
Kultur- och fritidsnämnden tar inte ställning i sak till medborgarförslaget då 
nämnden inte har ansvaret för den aktuella ytan men anför att nämnden är 
positiv till fler spontanidrottsplatser. Under 2012 kommer nämnden att på-
börja en reinvestering av de befintliga 11-manna konstgräsplanerna och att 
dessa konstgräsplaner, i samarbete med gatu- och parkenheten i kommunen, 
kan omfördelas till skolgårdar och spontanidrottsplatser. 
 
Samhällsbyggnadsnämnden föreslår i sitt yttrande att medborgarförslaget 
ska anses vara besvarat men avstyrker delen om konstgräsplan. 
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§ 22 
Anmälningsärenden 
 
Följande ärenden anmäls till kommunfullmäktige: 
 
Länsstyrelsens protokoll 2013-12-17 – Ny sammanräkning till kommun-
fullmäktige efter Susanne Person (S). Ny ersättare är Samer Yacoub (S) 
 
Svar på medborgarförslag 
- Upprustning av 200 meter grusväg mellan Flottsbrovägen och Stendalsvä-
gen, dnr KS/2012:427 
Beslut: Bifall 
 
- En belyst gång- och cykelväg – Nejlikevägen Rullinge villastad - Hörsels-
lingan, Huddinge, dnr KS/2012:528 
Beslut: Bifall 
 
- Förbättrad gångväg till Hamringe, dnr KS/2012:573 
Beslut: Besvarat 
 
- Anlägg en återvinningsstation i nya Rikstensområdet, dnr KS/2013:36 
Beslut: Bifall 
 
- Låsmöjligheter för cykel, dnr KS/2013:50 
Beslut: Besvarat 
 
- Installera orienteringskartor i nära anslutning till tunnelbana, pendeltåg och 
bussterminal, dnr KS/2013:120 
Beslut: Besvarat 
 
- Skapa parkering med handikapptillstånd vid Tullinge vårdcentral,  
dnr KS/2013:198 
Beslut: Besvarat 
 
- Hastighetssänkande åtgärder och skyltning om skolor på Kanslivägen,  
dnr KS/2013:235 
Beslut: Bifall 
 
- Skyltar om att stänga av motorn vid återvinningsstationer,  
dnr KS/2013:284 
Beslut: Besvarat 
 
- Aktiv påtryckning för att ytterligare en pendeltågsentré ska byggas vid 
Tullinge station, dnr KS/2013:320 
Beslut: Besvarat 
 
- Bättre parkeringsmöjligheter vid Eklidshallen, dnr KS/2013:355 
Beslut: Besvarat 
 



BOTKYRKA KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  28[32] 
Kommunfullmäktige  

 2014-01-30   
 

- Ploga en bana för skridskoåkning på Tullingesjön, dnr KS/2013:491 
Beslut: Avslag 
 
- Omvandla Storvretsbadet till ett äventyrsbad, dnr KS/2013:444 
Beslut: Avslag 
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§ 23 
Valärenden (KS/2014:5)  
 
Följande avsägelser har inkommit: 
 
Georg Ghaly (MP), ersättare i kultur- och fritidsnämnden och ersättare i 
kommunala rådet för funktionshinderfrågor 
 
Theresé Kanervainen (SD), nämndeman vid Södertörns tingsrätt 
 
Veronica Berg (S), nämndeman vid Södertörns tingsrätt 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige beviljar avsägelserna. 
 
Kommunfullmäktige bordlägger följande val: 
 
DIALOGFORUM FITTJA t o m 2014-12-31 
Ledamot och ordförande efter Bekir Uzunel (V) 
 
KULTUR- OCH FRITIDSNÄMNDEN t o m 2014-12-31 
Ersättare efter Georg Ghaly (MP) 
 
KOMMUNALA RÅDET FÖR FUNKTIONSHINDERFRÅGOR t o m 
2014-12-31 
Ersättare efter Georg Ghaly (MP) 
 
SÖDERTÖRNS TINGSRÄTT t o m 2014-12-31 
Nämndeman efter Theresé Kanervainen (SD) 
 
SÖDERTÖRNS TINGSRÄTT t o m 2014-12-31 
Nämndeman efter Veronica Berg (S) 
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§ 24 
Ny motion (KS/2014:29)  
 
Beslut 
Motionen överlämnas till kommunstyrelsen för beredning. 
 
Sammanfattning 
Följande motion väcks: 
 
- Trångboddhet i Botkyrkabyggen (SD), dnr KS/2014:29 
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§ 25 
Nya medborgarförslag 
 
Enligt kommunallagen får fullmäktige överlåta till styrelsen eller en annan 
nämnd att besluta i ett ärende som har väckts genom medborgarförslag. 
 
Beslut 
Följande medborgarförslag tas emot för besvarande: 
 
- Hinder för motortrafik öster om förskolan Prästkragen, Hallunda,  
dnr KS/2014:15 
Besvaras av samhällsbyggnadsnämnden 
 
- Förbjud alla raketer i tättbebyggt samhälle eller begränsa det till en öppen 
plats, dnr KS/2014:20 
Besvaras av miljö- och hälsoskyddsnämnden 
 
- Anlägg en lekplats i Uttran, i natur/skogsområdet som omgärdas av Tre-
kantsvägen, Enstavägen och Norrbyvretsvägen, dnr KS/2014:32 
Besvaras av samhällsbyggnadsnämnden 
 
- Personal som dagligen sköter städning och underhåll, Fittja BP och sport-
hall, dnr KS/2014:50 
Besvaras av kultur- och fritidsnämnden 
 
- Installera belysning på parkeringen vid Botkyrka rackethall i Hallunda,  
dnr KS/2014:55 
Besvaras av kultur- och fritidsnämnden 
 
- Bygg ett utegym i anslutning till Harbrostugan, dnr KS/2014:56 
Besvaras av kultur- och fritidsnämnden 
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§ 26 
Enkel fråga (KS/2014:33)  
 
Beslut 
Frågan får ställas. 
 
Frågan besvaras av kommunstyrelsens ordförande Katarina Berggren (S). 
 
Sammanfattning 
Anders Thorén (TUP) ställer en enkel fråga till kommunstyrelsens ordfö-
rande – Botkyrka kommuns hemsida. 
 
 

   
  



Botkyrka kommun 
Kommunfullmäktige 2014-01-30 
Sammanträdestid: 2014-01-30 17:29:55 - 2014-01-30 21:41:14 (1) 

Namn P Närv. Klockslag Ersättare Vakanta ärenden 

Birgitta Mörk S X 17:29 - 
21:41    

Inger Ros S X 17:29 - 
21:41    

Anna-Marie 
Carlsson M X 17:29 - 

21:41    

Gabriel Melki S X 17:29 - 
21:41    

Katarina 
Berggren S X 17:29 - 

21:41    

Serkan Köse S X 17:33 - 
21:41    

Jens Sjöström S X 17:29 - 
21:41    

Jill Melinder S X 17:35 - 
21:41 Sikander Butt S § 1  

Ebba Östlin S X 17:37 - 
21:41   

Lars Schou S X 17:29 - 
21:41    

Arzu Alan S X 17:29 - 
21:41    

Inga-Lill 
Strömqvist S X 17:32 - 

21:41    

Adnan Issa S X 17:30 - 
21:41    

Christina 
Zedell S X 17:29 - 

21:41    

Mattias 
Gökinan S X 17:48 - 

21:41 Berit Larsson S § 1  

Maria Gawell 
Skog S     

Sikander Butt S § 1, 3, 4, 5, 6, 
7, 8, 9, 10, 18, 11, 12, 13, 15, 
16, 17, 19, 20, 21, 22, 23, 24, 
25, 26, 2 

 

Youbert Aziz S X 18:04 - 
21:41 Björn Pettersson S § 1, 3  

Diana S X 17:29 -    



Hildingsson 21:41 

Jean-Pierre 
Zune S X 17:29 - 

21:41    

Taina Virta S X 17:29 - 
21:41    

Bo Johansson S X 17:29 - 
21:41    

Maria 
Mendoza S X 17:29 - 

21:41    

Robert 
Rasmussen S X 17:29 - 

21:41    

Anna 
Gestblom 
Bottner 

S     

Berit Larsson S § 3, 4, 5, 6, 7, 
8, 9, 10, 18, 11, 12, 13, 15, 16, 
17, 19, 20, 21, 22, 23, 24, 25, 
26, 2 

1 

Anders 
Arneson S     

Shafqat Khatana S § 3, 4, 5, 6, 
7, 8, 9, 10, 18, 11, 12, 13, 15, 
16, 17, 19, 20, 21, 22, 23, 24, 
25, 26, 2 

1 

Edip Noyan M     

Lennart Lauberg M § 1, 3, 4, 
5, 6, 7, 8, 9, 10, 18, 11, 12, 13, 
15, 16, 17, 19, 20, 21, 22, 23, 
24, 25, 26, 2 

 

Anders 
Peterson M X 17:29 - 

19:23 

Michael Erikson M § 18, 11, 
12, 13, 15, 16, 17, 19, 20, 21, 
22, 23, 24, 25, 26, 2  

Jimmy Baker M X 17:29 - 
21:41    

Petja Svensson M X 17:29 - 
20:08 

Lars Robin M § 18, 11, 12, 
13, 15, 16, 17, 19, 20, 21, 22, 
23, 24, 25, 26, 2  

Catarina 
Ekeståhl M     

Stefan Löfstad M § 1, 3, 4, 5, 
6, 7, 8, 9, 10, 18, 11, 12, 13, 
15, 16, 17, 19, 20, 21, 22, 23, 
24, 25, 26, 2 

 

Dragan Tomic M     

Leif Wirmark M § 1, 3, 4, 5, 
6, 7, 8, 9, 10, 18, 11, 12, 13, 
15, 16, 17, 19, 20, 21, 22, 23, 
24, 25, 26, 2 

 

Lennart 
Lundell M     

Stina Lundgren M § 1, 3, 4, 5, 
6, 7, 8, 9, 10, 18, 11, 12, 13, 
15, 16, 17, 19, 20, 21, 22, 23, 
24, 25, 26, 2 

 



Christina 
Tibblin M X 17:29 - 

21:41    

Yngve R K 
Jönsson M X 17:29 - 

21:41    

Kia Hjelte M X 18:04 - 
21:20 Michael Erikson M § 1, 3 

15, 16, 17, 19, 20, 
21, 22, 23, 24, 25, 
26, 2 

Mattias 
Franzén M X 17:29 - 

21:41   2 

Natalia 
Wrighed M     Mikael Hansson M § 1, 3, 4, 

5, 6, 7, 8, 9, 10, 18 

11, 12, 13, 15, 16, 
17, 19, 20, 21, 22, 
23, 24, 25, 26, 2  

Karin 
Nakamura 
Lindholm 

TUP X 17:32 - 
21:25   16, 17, 19, 20, 21, 

22, 23, 24, 25, 26, 2 

Carl-Erik 
Spelmans TUP     Elisabet Thorén TUP § 1, 3, 4 

5, 6, 7, 8, 9, 10, 11, 
12, 13, 15, 16, 17, 
18, 19, 20, 21, 22, 
23, 24, 25, 26, 2 

Therese Lind TUP X 17:29 - 
21:41    

Anders Thorén TUP X 17:29 - 
21:41   6 

Pierre 
Blankenburg TUP X 17:29 - 

21:41    

Jörgen 
Gustafsson TUP X 17:29 - 

21:41    

Deniz Bulduk MP X 17:29 - 
21:41    

Bayram 
Uludag MP X 17:29 - 

21:41    

Bosse Olsson MP X 17:29 - 
21:41    

Dan 
Gahnström MP X 17:29 - 

21:41    

Bekir Uzunel V X 17:29 - 
21:41    

Haider Raja V     

Ronnie Andersson V § 1, 1, 3, 
4, 5, 6, 7, 8, 9, 10, 18, 11, 12, 
13, 15, 16, 17, 19, 20, 21, 22, 
23, 24, 25, 26, 2 

 

Mats V X 17:29 -    



Einarsson 21:41 

Anna Herdy V     

Bo Jansson V § 1, 1, 3, 4, 5, 6, 
7, 8, 9, 10, 18, 11, 12, 13, 15, 
16, 17, 19, 20, 21, 22, 23, 24, 
25, 26 

 

Karin Pilsäter FP     

Benny Ferdinandsson FP § 1, 
3, 4, 5, 6, 7, 8, 9, 10, 18, 11, 
12, 13, 15, 16, 17, 19, 20, 21, 
22, 23, 24, 25, 26, 2 

 

Stig Bjernerup FP X 17:32 - 
21:41    

Lars Johansson FP X 17:29 - 
21:20 

Helene Wåhleman FP § 15, 
16, 17, 19, 20, 21, 22, 23, 24, 
25, 26, 2  

Robert 
Stenkvist SD X 17:29 - 

21:41    

Östen 
Granberg SD X 17:29 - 

21:41    

Thomas 
Löfgren -       

1, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9, 
10, 11, 12, 13, 15, 
16, 17, 18, 19, 20, 
21, 22, 23, 24, 25, 
26, 2 

Aram El 
Khoury KD X 17:48 - 

21:41 Miriam Bengtsson KD § 1  

Stefan Dayne KD X 17:29 - 
21:41    

Ulla 
Ludvigsson BP X 17:29 - 

21:41    

Lena Karlsson BP     

Nils Junker BP § 1, 3, 4, 5, 6, 
7, 8, 9, 10, 18, 11, 12, 13, 15, 
16, 17, 19, 20, 21, 22, 23, 24, 
25, 26, 2 
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Hamza Bal S       

Aydan-Sedef 
Özkan S       

Sikander Butt S X 17:29 - 
21:41 

Jill Melinder S § 1 
Maria Gawell Skog S § 3, 4, 5, 6, 7, 
8, 9, 10, 18, 11, 12, 13, 15, 16, 17, 
19, 20, 21, 22, 23, 24, 25, 26, 2 

Selin Kayhan S       

Björn Pettersson S X 17:29 - 
21:41 Youbert Aziz S § 1, 3 

Berit Larsson S X 17:29 - 
21:41 

Mattias Gökinan S § 1 
Anna Gestblom Bottner S § 3, 4, 5, 
6, 7, 8, 9, 10, 18, 11, 12, 13, 15, 16, 
17, 19, 20, 21, 22, 23, 24, 25, 26, 2 

Shafqat Khatana S X 17:53 - 
21:41 

Anders Arneson S § 3, 4, 5, 6, 7, 8, 
9, 10, 18, 11, 12, 13, 15, 16, 17, 19, 
20, 21, 22, 23, 24, 25, 26 

Daniel Mwaura 
Njuguna S       

Siv Persson 
Trogen S       

Nils Andersson S       

Ali Khan S       

Samer Yacoub S       

Lennart Lauberg M X 17:29 - 
21:41 

Edip Noyan M § 1, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9, 
10, 18, 11, 12, 13, 15, 16, 17, 19, 20, 
21, 22, 23, 24, 25, 26, 2 

Stefan Löfstad M X 17:29 - 
21:41 

Catarina Ekeståhl M § 1, 3, 4, 5, 6, 
7, 8, 9, 10, 18, 11, 12, 13, 15, 16, 17, 
19, 20, 21, 22, 23, 24, 25, 26, 2 

Leif Wirmark M X 17:29 - 
21:41 

Dragan Tomic M § 1, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 
9, 10, 18, 11, 12, 13, 15, 16, 17, 19, 
20, 21, 22, 23, 24, 25, 26, 2 

Stina Lundgren M X 17:29 - 
21:41 

Lennart Lundell M § 1, 3, 4, 5, 6, 7, 
8, 9, 10, 18, 11, 12, 13, 15, 16, 17, 
19, 20, 21, 22, 23, 24, 25, 26, 2 

Michael Erikson M X 17:29 - 
21:41 

Kia Hjelte M § 1, 3 
Anders Peterson M § 18, 11, 12, 13, 



15, 16, 17, 19, 20, 21, 22, 23, 24, 25, 
26, 2 

Lars Robin M X 17:45 - 
21:41 

Petja Svensson M § 18, 11, 12, 13, 
15, 16, 17, 19, 20, 21, 22, 23, 24, 25, 
26 

Mikael Hansson M X 17:29 - 
20:36 

Natalia Wrighed M § 1, 3, 4, 5, 6, 7, 
8, 9, 10, 18 

Elisabet Thorén TUP X 17:29 - 
20:36 

Carl-Erik Spelmans TUP § 1, 3, 4, 5, 
6, 7, 8, 9, 10, 18 

Anders Markie TUP       

Nils-Bertil 
Carlson-Estrada TUP       

Isak Betsimon MP X 17:29 - 
21:41   

Elisabeth 
Nobuoka Nordin MP X 17:29 - 

21:41   

Ronnie 
Andersson V X 17:29 - 

21:41 

Haider Raja V § 1, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9, 
10, 18, 11, 12, 13, 15, 16, 17, 19, 20, 
21, 22, 23, 24, 25, 26, 2 

Bo Jansson V X 17:29 - 
21:41 

Anna Herdy V § 1, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9, 
10, 18, 11, 12, 13, 15, 16, 17, 19, 20, 
21, 22, 23, 24, 25, 26, 2 

Benny 
Ferdinandsson FP X 17:29 - 

21:41 

Karin Pilsäter FP § 1, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 
9, 10, 18, 11, 12, 13, 15, 16, 17, 19, 
20, 21, 22, 23, 24, 25, 26, 2 

Helene 
Wåhleman FP X 17:29 - 

21:41 
Lars Johansson FP § 15, 16, 17, 19, 
20, 21, 22, 23, 24, 25, 26, 2 

Sarab Yalda SD       

Therese 
Kanervainen SD       

Miriam 
Bengtsson KD X 17:32 - 

21:41 Aram El Khoury KD § 1 

Yusuf Aydin KD X 17:33 - 
21:41   

Nils Junker BP X 17:29 - 
21:41 

Lena Karlsson BP § 1, 3, 4, 5, 6, 7, 
8, 9, 10, 18, 11, 12, 13, 15, 16, 17, 
19, 20, 21, 22, 23, 24, 25, 26, 2 

Sandra Foltas BP X 17:29 - 
21:41   

Mattias Jansson Kommundirektör X 17:30 - 
21:41   



Peter Nyberg S X 17:29 - 
21:41   

Tuva Lund S       
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